
Uppsala, den 29 maj 2019 

 

 
 

Fråga av Rigmor Stenmark (C) om informationsdag 

om tiggeri 

Vid kommunfullmäktigessammanträdet den 27 maj 2019 debatterades frågan om 

tiggeri i Uppsala kommun. Åsikter ställdes mot varandra men något konkret beslut 

togs inte om hur vi ska lösa problemet med människor som i vissa fall lever i misär på 

våra gator och torg. 

 

Det går inte att bortse från att tiggeriet är ett problem även här i Uppsala kommun. 

Uppsala kommunfullmäktige har ett ansvar för att försöka lösa problem för de 

människor som finns inom kommunens gränser. Vi möter tiggare främst utanför 

affärer i kommunen. 

 

Under debatten framfördes bestämda åsikter om hur tiggeriet i Uppsala kommun ser 

ut, hur omfattande det är och vad det är för människor som berörs. Jag upplever att 

många av åsikterna inte var grundade i fakta utan snarare löst tyckande. Jag anser att 

den här diskussionen måste föras utifrån fakta. 

 

Mot bakgrund av ovanstående frågar jag socialnämndens ordförande Eva Christiernin 

(S) 

 

• Hur många tiggare bedöms idag finnas i Uppsala? 

• Hur ser tiggarnas sociala situation ut i Uppsala? 

• Misstänker Polisen eller socialförvaltningen att kriminalitet förekommer i 

anslutning till tiggeri? 

• Vilka insatser har kommunen vidtagit för att förbättra tiggares sociala situation 

och förebygga förekomsten av tiggeri? 

 

 

 

 

Rigmor Stenmark (C) 


